

BELGISCHE SENAAT

ZITTING 2001-2002

14 MAART 2002

Wetsontwerp houdende wijziging van de wet van 21 maart 1991 betreffende de hervorming van sommige economische overheidsbedrijven

Evocatieprocedure

AMENDEMENTEN

Nr. 34 VAN DE HEREN ISTASSE EN MAHOUX

Art. 7

Het zesde lid van artikel 161ter, § 5 nieuw, vervangen als volgt:

«*Deze leden worden, op voorstel van de representatieve vakorganisaties, benoemd door de Koning bij een besluit vastgesteld na overleg in de Ministerraad.*»

Verantwoording

Het spreekt vanzelf dat de vakorganisaties zelf hun vertegenwoordigers moeten kunnen aanwijzen. Hun onafhankelijkheid en hun representativiteit staan immers op het spel. Er is dan ook geen reden om ze te laten benoemen op voorstel van de minister die bevoegd is voor de spoorwegen.

De leden van het oriënteringscomité worden trouwens aangezwen door de gewesten die zij vertegenwoordigen, wat niet meer dan normaal is. Bijgevolg moet de aanwijzingsprocedure van artikel 161ter *mutatis mutandis* overeenstemmen met die van artikel 161quater.

Zie:

Stukken van de Senaat:

2-934 - 2001/2002:

Nr. 1: Ontwerp geëvoeerd door de Senaat.
Nr. 2: Amendementen.

SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION DE 2001-2002

14 MARS 2002

Projet de loi portant modification de la loi du 21 mars 1991 portant réforme de certaines entreprises publiques économiques

Procédure d'évocation

AMENDEMENTS

N° 34 DE MM. ISTASSE ET MAHOUX

Art. 7

Remplacer les sixième alinéa de l'article 161ter, § 5 nouveau, par ce qui suit :

«*Ces membres sont nommés par le Roi, par arrêté délibéré en Conseil des ministres, sur la proposition des organisations représentatives des travailleurs.*»

Justification

Il va de soi que les représentants des organisations représentatives des travailleurs doivent être désignés par ces organisations elles-mêmes. Il y va de leur indépendance et, précisément, de leur représentativité. On ne voit dès lors pas pourquoi ils doivent être nommés sur proposition du ministre ayant les chemins de fer dans ses attributions.

Les membres du Comité d'orientation seront d'ailleurs désignés par les régions qu'ils représentent, ce qui est tout à fait normal. La procédure de désignation de l'article 161ter doit donc être, *mutatis mutandis*, conforme à celle de l'article 161quater.

Jean-François ISTASSE.

Voir:

Documents du Sénat:

2-934 - 2001/2002:

N° 1: Projet évoqué par le Sénat.
N° 2: Amendements.